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Svar på interpellation om den planerade SPR-N konferensen 2023 

___________________________________________________________________________ 

 

Johanna Njajta vill veta varför inte Sametingets ungdomsråd inte i god tid fått 

veta om varför Sametingets ungdomsråd fått besked om budget inför 

SPR-N konferensen 2023. 

___________________________________________________________________________ 

 

Svar: 
 

Sametingets styrelseordförande fick 2023-02-21 information av Ungdomsrådets 

ordförande att konferensen och möteskostnaderna för SPR-N hamnar på ungefär  

300 000 men att budgetprognosen inte var klar ännu. 

 

Styrelseordförandens svar 2023-02-22 var att det inte var möjligt utan att det fanns 

150 000 i anspråk för konferensen. 

 

Styrelseordföranden har inte sagt att det inte finns en budget för 

ungdomskonferensen. Däremot att för att minimera kostnaderna kan externa 

föreläsare inte finansieras utan dessa finns att tillgå inom ramen för Sametinget. Inte 

heller finns det medel för att finansiera externa deltagare/ artister. 

 

Sametinget brottas idag med svåra ekonomiska förhållanden.  Av den anledningen 

krävs att alla avdelningar, både inom förvaltningen och det folkvalda, verkar för att  

begränsa de ekonomiska utgifterna. Det bör påpekas att vid Sametingets 

myndighetsdialog 2023-03-14, påpekade Sameminister Parisa Liljestrand, att om det 

krävs för att hålla budget, måste Sametinget minska personalstyrkan. 

 

Det bör också påpekas att Statskontoret genomför en granskning av bla Sametingets 

ekonomi under 2023. 

 

 
 
Håkan Jonsson 

Styrelsens ordförande 
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